
Obec  082 05  Šarišské Bohdanovce 

 

 

Zápisnica 

zo IV.   zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Šarišských Bohdanovciach, ktoré sa 

konalo 17.06.2011. 

 

Prítomní :   Bc. Klaudia Peková, Ondrej Čontofalský, Vladimír Halčišák, Daniel Merkovský,    

                    Vladimír Sabol, Mgr. Ondrej Sabolčík, Marián Zgola, Ing. Libuša Sabolová 

Hosť:   Mgr. Július Benko 

Program :  

  1. Otvorenie zasadnutie OZ 

  2. Zhodnotenie plnenia úloh od posledného zasadnutia OZ 

  3. Záverečný účet obce za rok 2010 - schválenie 

  4. Rozhodnutie o plate starostky v súlade so Zákonom 154/2011 Z.z.  

 5. Prehodnotenie úveru na projekt „Rekonštrukcia ZŠ s MŠ“ 

 6. Plán programu „Dni obce“  

 7. Odpadové hospodárstvo obce  

 8. Rozšírenie inžinierskych sietí v obci 

 9. Organizovanie okresnej súťaže DHZ 

10.Prejednanie žiadosti o odpredaj obecného majetku 

11. Iné 

12. Diskusia 

13. Záver 

 

Priebeh rokovania : 

   Zasadnutie zahájila a viedla starostka obce Bc. Klaudia Peková. Po privítaní poslancov a 

hostí zhodnotila obdobie a plnenie úloh od posledného zasadnutia OZ. Ďalej konštatovala, že  

vzhľadom na účasť šiestich zo siedmich poslancov je zasadnutie uznášania schopné. Po tejto 

oficiálnej časti starostka určila zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

O slovo požiadal následne hosť Mgr. Július Benko – riaditeľ ZŠ s MŠ, aby OZ oboznámil 

s pokračovaním prác na rekonštrukcii ZŠ s MŠ. Pri rekonštrukcii sa narazilo na problém 

s priestormi bytu, ktorý sa v budove školy nachádza, pretože nie je oprávneným nákladom 

projektu. Konštatoval, že je potrebné nájsť spôsob, ako byt zrekonštruovať, avšak za 

priaznivú cenu. Taktiež navrhol riešenie a to rekonštrukciu odložiť na jar roku 2012 

a dohodnúť prijateľnú cenu. Poslanci a starostka s jeho názorom súhlasili. Oboznámil OZ, že 

rekonštrukcia strechy je urobená veľmi kvalitne. Od 20. 6.2011 sa začína s ďalšou etapou 



prác. Začínajú sa robiť podlahárske práce – potery na báze sádry a pokladanie PVC podlahy. 

Zhodli sa v názore pozvať na jednanie projektového manažéra pre rekonštrukciu školy. 

Riaditeľ školy požiadal OZ o prehodnotenie VZN ohľadom príspevku ORKO pre MŠ a ŠJ. 

Vysvetlil situáciu, na základe ktorej žiada navýšenie príspevku obce na prevádzku školských 

zariadení. S poslancami OZ rozobrali energetický problém v ZŠ s MŠ. Riaditeľ školy 

požiadal OZ o samostatné sedenie k danej problematike, aby sa nový školský rok začal už 

s novým platným VZN. Ďalej OZ oboznámil, že nechal vyhotoviť logo, ktoré bude 

namontované na priečelie školy.   

OZ pokračovalo v rokovaní  a zoberalo sa „Inventarizáciou za rok 2010 a „Záverečným 

účtom obce za rok 2010“. S týmito OZ oboznámila hlavná kontrolórka obce p. Ing. Libuša 

Sabolová, ktorá vo svojom písomnom stanovisku odporučila záverečný účet schváliť. 

Zároveň odporučila starostke obce, aby  požiadala osobu odborne spôsobilú  na výkon auditu 

o jeho vykonanie. 

V ďalšom bode sa OZ vzhľadom na novelu zákona o platoch starostov zaoberalo platom 

starostky, kde jej bol odsúhlasený a schválený plat v súlade so Zákonom 154/2011 Z.z.. 

Zasadnutie pokračovalo prejednaním plánu programu na „Deň obce“. Poslanci sa na 

konkrétnej podobe programu nedohodli. 

V nasledujúcom dobe OZ hovorilo o odpadovom hospodárstve obce, rozoberali sa sťažnosti 

obyvateľov, ktorým susedia sťažujú slušné občianske spolunažívanie pálením plastov, 

pneumatík, vypúšťaním žúmp, či neudržiavaním poriadku na svojom dvore a v záhrade.  

Na základe ústnej žiadosti stavebníkov  „IBV  Kerta“ sa OZ zaoberalo rozšírením 

inžinierskych sietí v danej lokalite.  

Schôdza OZ pokračovala v ďalšej časti prejednaním stavu prípravy okresnej súťaže 

hasičského dorastu a prejednaním žiadosti o odpredaj obecného majetku. 

V bode „Iné“ starostka obce informovala o výsledkoch valného zhromaždenia VVS Košice, 

požiadala o možnosť čerpania dovolenky, o navýšenie pokladničnej hotovosti, o schválenie 

maximálneho limitu na nákupy a objednávky bez potreby uznesenia OZ, o možnosť 

navýšenia úveru na „Rekonštrukciu ZŠ s MŠ“. 

V diskusii poslanci OZ predniesli svoje návrhy a požiadavky, ktoré sú zapracované 

v záveroch OZ. 

Na záver starostka obce poďakovala poslancom za účasť na IV. zasadnutí OZ, čím toto 

zasadnutie ukončila. 

 

 

 

 

 

 

 

 



                                                              ZÁVERY 

z rokovania OZ konaného dňa 17.06.2011 

 

Obecné  zastupiteľstvo v Šarišských Bohdanovciach na svojom  IV. zasadnutí 

dňa 17.06.2011 sa uznieslo a prijalo závery takto: 

 

A. Berie na vedomie: 

1. Správu o činnosti za obdobie od 4.3.2011. 

      2.   Informáciu o konaní Okresnej súťaže hasičského dorastu . 

      3.   Požiadavky riaditeľa ZŠ s MŠ  v Šarišských Bohdanovciach. 

 

B.  Schvaľuje: 

1.   správu o inventarizácii majetku  za rok 2010 

      Priebeh hlasovania:  za – 6, proti – 0, zdržal sa – 0 

2.   záverečný účet obce za rok 2010 v plnom navrhovanom obsahu. 

      Priebeh hlasovania:  za – 6, proti – 0, zdržal sa – 0 

1. na základe § 8a v spojení s § 3 ods. 1 a § 4 ods. 2 Zákona č. 154/2011 Z.z., ktorým sa 

mení a dopĺňa zákon Národnej rady Slovenskej republiky č. 253/1994 Z.z. o právnom 

postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších  

predpisov s účinnosťou od 1.6.2011 plat starostke obce vo výške 1 459,17 € 

      Priebeh hlasovania:  za – 6, proti – 0, zdržal sa – 0 

2. čerpanie úveru na akciu „Rekonštrukcia ZŠ s MŠ Šarišské Bohdanovce“ vo výške 

170.731 .- EUR -  Spolufinancovanie a predfinancovanie investičných projektov  

samospráv podporených z fondov EÚ a zo štátneho rozpočtu SR  

      Priebeh hlasovania:  za – 6, proti – 0, zdržal sa – 0 

3. zvýšenie pokladničného limitu na 700,- EUR 

      Priebeh hlasovania:  za – 6, proti – 0, zdržal sa – 0 

4. starostke maximálnu výšku do 500,- EUR na objednávky a nákupy bez  súhlasu OZ  

      Priebeh hlasovania:  za – 5, proti – 0, zdržal sa – 1 

 

      C: Určuje: 

   Za zapisovateľa zápisnice   Klaudiu Pekovú  

   Za overovateľov zápisnice   Ondreja  Sabolčíka, Ondreja Čontofalského 

 

    



 

Overovatelia:                                                  

      Klaudia Peková. 

                                                                                           starostka obce 

 

 

                  

                                                                                  

       Vladimír Halčišák                                                                                               

      zástupca starostky 

                                              

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 


